

Aanwezig: Hans Hellendoorn (VRM-VPE a.i.), Danko Roozmond (staf ESA), Merel van Gruijthuijsen (secretaris SR), Step Kruisinga (voorzitter SR), Nathan de Jong (TV), Daan van Ginkel, Guus Doldersum, Sara Nagtegaal, Wiek de Bever, Koos Meesters, Nanette van de Luitgaarden (ASSR, staf BB, verslag)

5 Afwezig met bericht van verhindering: Lisa Kurstjens, Rosalie Fritz, Bart Meenderman

### 1. Opening en vaststelling agenda

Hans Hellendoorn opent de vergadering en heet iedereen welkom. De vergadering wordt in het Nederlands gehouden, sommige punten zullen in het Engels worden behandeld.

### 2. Vaststellen notulen 15 januari 2025

10 P.2, r.38 – 'studieplekken' wordt aangevuld met 'onderwijszalen, en onderwijsplekken'. Met deze toevoeging wordt het verslag vastgesteld.

### 3. Mededelingen

- Lisa Kurstjens, Rosalie Fritz, Bart Meenderman gaan naar Brussel vandaag. Zij brengen met het ISO een bezoek aan het Europees parlement.
- 15 • Koos Meesters overhandigt het SR-Jaarverslag 23-24. Het verslag zal ook digitaal worden verstuurd.
- SR-partij ORAS gaat volgende week op onderzoeksreis naar Groot-Brittannië. Daan van Ginkel licht toe dat ORAS zal onderzoeken hoe de universiteit een rol kan spelen en meer zichtbaar kan zijn in de stad (civic engagement), hoe wordt dat vormgegeven in het onderwijs etc. Hans Hellendoorn wijst erop dat de rol van de gemeenteraad en gemeente anders kan zijn in Groot Brittannie. Hij wenst hen veel succes.
- 20 • Merel van Gruijthuijsen is blij dat een project bij het investeringsfonds 'Climate Fresk' op gang begint te komen. De SR vindt dit belangrijk en daarom wordt dit uitgelicht, om begrip over duurzaamheid te vergroten en het behalen van de duurzaamheidsdoelen van 2030. Ook het project Sustainable Education @ TU Delft wordt kort aangestipt. Er wordt een kennisplatform voor docenten gebouwd en er worden
- 25 evenementen voor docenten georganiseerd die gericht zijn op duurzaamheid. De SR is blij dat hier geld voor vrijgemaakt is. De raad is wel bezorgd over duurzaamheid in het licht van de aankomende bezuinigingen. Hans Hellendoorn meldt dat hij onlangs een workshop over duurzaamheid heeft gevolgd. Hij drukt de SR op het hart er rekening mee te houden de workshop Climate Fresk grote impact heeft, er is nazorg nodig.
- Wiek de Bever heeft vernomen dat het D&I office aan de Rijksuniversiteit Groningen wordt wegbezuinigd. De SR zou niet willen dat dat aan de TU Delft gebeurt. Hans Hellendoorn neemt daar goede nota van.

30

### 3. Student World Update

Step Kruisinga geeft een presentatie, waarin circulaire PV panelen, de blue Monday run, de jaarlijkse ski vakantie van studenten, D&I studententeams, de Spring IP voor master en exchange studenten, en de nieuwe campagne in Delft over welzijn van studenten 'FFinchecken' de revue passeren.

### 35 4. Sociale Veiligheid

Merel van Gruijthuijsen meldt dat de SR achter het ontwerp van het meldpunt sociale veiligheid staat en graag wil dat dat snel van start gaat. Met dit meldpunt kunnen studenten, en medewerkers op een laagdrempelige manier en op een centraal punt contact opnemen als ze iets sociaal onveilig hebben meegemaakt. De instemmingsaanvraag wordt op 20 februari a.s. in de GV-Combi vergadering (Studentenraad, Ondernemingsraad en CvB) besproken.

40 Sociale veiligheid en TA's: soms vertoont een TA onveilig gedrag op een faculteit, en dan kan die TA daarna wel op een andere faculteit aan de slag. De SR heeft met meerdere mensen hierover gesproken. Merel van Gruijthuijsen pleit voor het oprichten van een TA-portal, waarin de gegeven vakken worden beoordeeld. Een dergelijk portal bestaat al binnen EWI en Applied Sciences. Hans Hellendoorn wil dit eerst bij EWI bekijken, hij weet niet of dit wel toegestaan is. Merel van Gruijthuijsen zal hem de contactpersonen van EWI doorgeven. Hans Hellendoorn is

45 benieuwd hoe groot het probleem is? Er gaan volgens hem niet veel TA's naar andere faculteiten, maar Wiskunde is een goed voorbeeld van een faculteitsoverstijgend vak. Hans Hellendoorn zal dit met de juristen bespreken, de inzet

Vastgesteld op 13 maart 2025

van TA's moet ook sociaal veilig zijn voor anderen. Hans Hellendoorn meent dat er soms TA's zijn die onvoldoende functioneren in hun werk, daar kan een dergelijk platform ook bij helpen.

## 5. Generiek Onderwijsgebouw Zuid

5 Koos Meesters stelt dat er nog geen besluit is genomen om Generiek Onderwijsgebouw Zuid te gaan bouwen, en de SR heeft hierover een ongevraagd advies gegeven. De SR wil bij deze beslissing betrokken worden. Hans Hellendoorn wordt gevraagd naar de terugkoppeling van de adviesboard ruimtevraag onderwijs. Danko Roozmond geeft aan dat het punt al eerder is besproken, de adviesboard is zich ervan bewust dat er bezwaren leven. Koos Meesters herhaalt dat de SR graag het studentenperspectief wil inbrengen. Hans Hellendoorn wijst erop dat Rosalie Fritz al is bijgepraat door de adviesboard, hij gaat kijken wat hij nog kan doen. Koos Meesters noemt de gesprekken die gevoerd zijn op uitvoerend niveau. Hans Hellendoorn benadrukt dat het in wederzijds belang is om de SR er 10 zoveel mogelijk bij te betrekken. Hij zal bekijken wat de Campusboard nu gaat doen, de Adviesboard wacht nu op een uitwerking van voorzieningen op Midden. Danko Roozmond legt het verdere verloop uit. Koos Meesters wijst erop dat dat hij daarin weinig studenteninbreng ziet, en dat zou de SR graag zien.

## 6. Contemplation Rooms

15 Wiek de Bever states that civil engineering students inquired about the realisation of a reflection room in their faculty. Despite the faculty's enthusiasm for implementing the facility, the faculty ultimately decided not to proceed because 'there is a clear university policy on where reflection rooms can be implemented'. Faculty autonomy is being discussed and, in the eyes of the CSC, a faculty should be able to make such a decision. Wiek de Bever asks whether the Executive Board wants to allow the faculty to recreate such places. Hans Hellendoorn geeft antwoord in het 20 Nederlands en meldt dat het CvB faculteiten niet zal dwingen om zoiets te doen, dat gaat hij zeker niet doen. Faculteiten kunnen zelf besluiten om iets te doen, de decaan is de beheerder van het gebouw. Danko Roozmond legt uit dat er toezicht nodig is bij dergelijke plekken omdat het gebruik ervan nog wel eens uit de hand loopt. Toezicht kost geld en dat komt dan weer voor rekening van de directie CREFM. Hij vraagt de SR daar rekening mee te houden.

## 7. Wet open overheid

25 Koos Meesters wijst op het belang van openbaarmaking van WOO verzoeken, dit is een wettelijke verplichting. In november 2025 is er een gesprek geweest over openbaarmaking van de ingediende WOO verzoeken. Dat is nog niet gebeurd, waarom duurt het zo lang? Hans Hellendoorn is bezig om dat uit te zoeken. Als het een wettelijke 30 verplichting is, dan wordt dat door TU Delft gedaan. Koos Meesters wijst erop dat de functie van archivaris eigenlijk niet meer bestaat, wordt daar actie op ondernomen? Hans Hellendoorn zegt dat dat een verplichting is, er moet daar actie op ondernomen worden. Danko Roozmond zegt dat het onnoemelijk veel werk kost om een WOO-verzoek op te stellen. Het juist beantwoorden is een aandachtspunt om de juiste zaken boven water te krijgen. Het moet uit een veelheid van systemen gehaald worden, maar levert tegelijkertijd problemen met de uitvoerbaarheid op, aldus Danko Roozmond. Hierop vindt enige discussie plaats.

## 8. Ombuigingen

35 De SR heeft op 31 januari 2025 de aankondiging voor de zgn. 'Ombuigingen' ontvangen. Daan van Ginkel legt uit dat de SR niet helemaal gerustgesteld is dat de studenten in dit proces worden meegenomen. De SR wordt te laat meegenomen, de echte beslissingen zijn dan al genomen. Hoe gaat het CvB waarborgen dat het studentenperspectief wordt meegenomen? Hans Hellendoorn licht het proces toe:

40 Er zijn 8 faculteiten en 13 diensten die de ombuigingsvraag is voorgelegd. Er is gestart met de eerste onderwijsworkshops over doelmatig onderwijs: welke rol speelt de faculteit en ESA daarin? Hans Hellendoorn wil juist dat studenten meer betrokken worden, juist bij dit proces. Wel kan hij zich voorstellen dat sommige zaken soms met, en soms zonder studenten besproken worden. Als het doelmatigheidsproces klaar is, dan worden naar de andere processen gekeken. Daan van Ginkel legt uit hoe hij de ombuigingsbrief heeft geïnterpreteerd. Hoe wordt 45 gewaarborgd dat er een rode lijn in zit? Hans Hellendoorn legt uit dat dat besproken wordt in de workshops, hoe we de ombuiging samen gaan realiseren. Er wordt gewerkt aan een lijst met de strategische thema's. Daan van Ginkel zegt dat overall 10 % moet worden bezuinigd, dat vindt de SR opmerkelijk. Hans Hellendoorn is dat met hem eens. Hij zegt dat er een berekening is gemaakt van de uitgaven en de te verwachten inkomsten, en dat was ongeveer 10.

Vastgesteld op 13 maart 2025

Hij benadrukt dat dat geen keuze op voorhand is geweest en legt uit dat dat ook het landelijke beeld is aan de hand van een voorbeeld.

5 Er kwam een heel dringend verzoek van de faculteiten om hen de vrijheid te geven om de ombuiging beleidsrijk in te kunnen vullen. De bezuiniging zal niet van bovenaf worden opgelegd. Er is voor gekozen om de ombuiging gelijkmatig te doen. Het is gemakkelijk voor een dienst om te bezuinigen op de facultaire dienstverlening, maar dan komt een faculteit mogelijk weer in problemen en moet daar weer (extern of aanvullend) voor inhuren. Daar is het overleg voor nodig, want dat wil men vermijden.

10 Daan van Ginkel meldt dat de SR de strategie mist, hoe is dit zo gekomen? Hans Hellendoorn zegt dat nu nog niet helder is waar invulling aan gegeven kan worden. Er is voor gekozen om de komende 6 maanden een iteratief proces te hebben. Merel van Gruijthuijsen vraagt om uitnodiging om te kunnen deelnemen. Mogelijk wordt de SR bij workshop 3 uitgenodigd, Hans Hellendoorn zou daar een voorstander van zijn. Hij wil dat graag a.s. maandag bij de eerste bijeenkomst bespreken/inschatten. Daan van Ginkel vraagt het CvB om de input van de FSR-en mee te nemen. Hans Hellendoorn schat in dat dat moeilijk wordt, maar dat dat wel bij de decentrale discussie kan.

15 Daan van Ginkel heeft vragen bij het gestelde t.a.v. de directie Strategy Development. De directie is gevraagd een Terms of Reference (ToR) te ontwikkelen. Waarom kan deze directie pas na 80% hun strategische visie vormen? De SR vindt dat opmerkelijk. Hans Hellendoorn legt uit dat dat niet vreemd is, want het is een iteratief proces waarin eerst bepaald wordt wat wij als TU Delft belangrijk vinden. Merel van Gruijthuijsen vraagt wanneer de SR kan aansluiten bij de workshops. Dat wordt na a.s. maandag besloten.

## 9. StOF

20 Sara Nagtegaal zet de tijdlijn vanaf februari 2024 en de communicatie over de herziene Profileringsfondsregeling (nu Student Ondersteuningsfonds (StOF)) uiteen. De herziening was noodzakelijk om de regeling beter af te stemmen op de huidige behoeften van studentbesturen en andere ontvangers.

25 De SR heeft er in een vroeg stadium op aangedrongen om het herzieningsproces tijdig te starten, zodat er voldoende ruimte zou zijn voor zorgvuldige besluitvorming en communicatie met de betrokken verenigingen en studentorganisaties. Helaas is het proces later gestart dan gehoopt en heeft het langer geduurd dan verwacht, mede door de complexiteit en het grote aantal betrokken stakeholders. Door deze vertraging ontstond er tijdsdruk, waardoor de communicatie richting verenigingen en andere StOF-ontvangers pas laat op gang kwam. Dit heeft geleid tot veel onzekerheid, omdat verenigingen niet tijdig wisten hoeveel bestuursmaanden zij zouden ontvangen en zich hier dus niet op konden voorbereiden. Ook is er geen duidelijke communicatie geweest over de overgangsregeling voor verenigingen die substantieel minder bestuursmaanden ontvangen onder de nieuwe regeling. De SR zou dit graag verbeterd willen zien.

30 Daarnaast heeft de SR de definitieve StOF-regeling nog niet ontvangen, en deze is ook nog niet online gepubliceerd. In de mails die verenigingen hebben gekregen van ESA staat dat ze hun best deden om al in januari de regeling te verspreiden. Graag ontvangt de SR z.s.m. de vastgestelde regeling. Wanneer wordt de regeling online gezet?

35 Hans Hellendoorn wijst erop dat er slechts één persoon de communicatiebijeenkomst heeft bijgewoond. Er kan pas formeel gepubliceerd worden als er een definitief besluit is. De directie LS moet die regeling op de website zetten, dit staat op de planning.

40 Sara Nagtegaal meldt dat er verenigingen zijn waarvan het aantal bestuursmaanden substantieel verandert. Zij hebben hier nog geen officiële communicatie over ontvangen en weten niets over de overgangsregeling. Dit zorgt voor onzekerheid bij verenigingen over hun opvolging en financiële situatie. Dit geldt vooral voor sport- en cultuurverenigingen in box 4, waar aanzienlijke verschuivingen plaatsvinden. Formeel komt er een beslissing over de toekenning pas na de erkenning, en pas daarna is het aantal maanden bekend, zegt Danko Roozmond. Sara Nagtegaal zegt dat dat voor heel veel stress zorgt. Danko Roozmond had ook liever gezien dat de regeling in september 2024 door de SR was goedgekeurd, juist omdat het proces zo lang duurt. ESA doet zijn best om de zaken z.s.m. af te handelen.

45 Sara Nagtegaal heeft vragen over de overgangsregeling. In het memorandum staat "In het eerste jaar van toekenning zal, waar de regeling leidt tot een substantiële daling (dwz >5 bestuursmaanden) van het aantal bestuursmaanden toegekend aan een vereniging, kunnen worden besloten om in het eerste jaar van toekenning

Vastgesteld op 13 maart 2025

(ergo voor 2025/26) het aantal bestuursmaanden van de toekenning 2024/25 en de nieuwe toekenning StOF te middelen.”

5 Kan hier een toelichting op worden gegeven? Danko Roozemonnd legt uit dat het CvB kan besluiten om te middelen met de oude regeling, dat wordt case by case gedaan. Het kan ook nog zo zijn dat sommige verenigingen niet erkend worden. Hij gaat ervan uit dat de CCFO dat meeneemt in de beslissing en een voorstel doet naar het CvB.

10 Sara Nagtegaal verzoekt om zo snel mogelijk volledige transparantie over deze overgangsregeling, zodat verenigingen zich hierop kunnen voorbereiden. Zij is benieuwd hoe de 15% verhoging wordt doorgevoerd? Het onvoorziene deel is niet opgehoogd. De StOF voor de besturen - het voorziene deel- is met 15% opgehoogd naar 1,15 miljoen euro. Dat is het uitgangspunt. Daaruit volgt een maandbedrag. De regeling gaat gelden vanaf volgend jaar, voor dit jaar zijn de toekenningen al gedaan.

15 Koos Meesters wijst erop dat er elk jaar wordt onderhandeld over de verhoging van het StOF budget voor het aankomende jaar. Dat lijkt de SR overbodig aangezien het budget ook geïndexeerd zou kunnen worden met de levenskosten van studenten. Denk aan de gemiddelde loonstijging uit de CAO universiteiten. De SR ziet graag dat het budget geïndexeerd wordt om zo de ondersteuning voor studenten op een acceptabel bedrag te krijgen. Danko Roozemonnd zegt dat het onjuist is, het *bedrag* wordt jaarlijks vastgesteld. Hij legt uit dat er normaal gesproken per 3 jaar naar de hoogte van het budget gekeken wordt. Dat maakt het ook gemakkelijker voor de begroting van ESA. De hoeveelheid geld die de universiteit beschikbaar stelt is de beleidsvrijheid van het CvB. Hans Hellendoorn wil niet voor volgende CvB's spreken. Er dient iedere keer weer opnieuw naar gekeken kunnen worden. Het is eveneens een maatschappelijke discussie, hij wijst in dit verband op de discussie met de andere rectoren over dit onderwerp.

20 Afspraken worden niet voor decennia vastgelegd, ook niet eenmalig voor 3 jaar, aldus Hans Hellendoorn.

25 Sara Nagtegaal wil afsluitend graag nog wat leerpunten voor de herziening in 2027 benoemen. De tijdsdruk op dit proces heeft geleid tot gebrekkige communicatie met StOF-ontvangers. De SR pleit ervoor om de volgende herziening eerder te starten en eventueel extra personele capaciteit in te zetten, zodat er voldoende tijd is voor zorgvuldige besluitvorming en communicatie. In het vervolg moeten verenigingen ook beter geïnformeerd worden vanuit de directie ESA, om informatieongelijkheid te voorkomen. De SR ziet graag een volledige reflectie op dit proces vanuit ESA om ervoor te zorgen dat de volgende herziening beter verloopt. Hans Hellendoorn is het ermee eens dat van gedane zaken moet kunnen worden geleerd. Danko Roozemonnd zou graag in het reflectieproces benoemd willen zien dat er medewerkers door ziekte zijn uitgevallen en dat er daardoor sprake was van overmacht.

### 10. Accessibility Lecture Halls

30 Wiek de Bever herhaalt in het Engels de vraag van de vorige vergadering waarin gesproken is over de (on)toegankelijkheid van bepaalde onderwijszalen voor studenten met een beperking. Hans Hellendoorn heeft inmiddels met de decaan EWI en met directeur CREFM gesproken. Zij willen de situatie graag verhelpen, maar weten momenteel niet om welke zalen het gaat. Afgesproken wordt dat de SR een lijst met problematische zalen aanlevert.

### 11. Verplichte inscanning tentamens

35 Guus Doldersum meldt dat studenten soms geen tentamens kunnen inzien omdat de betreffende docent niet beschikbaar en illustreert dit aan de hand van een voorbeeld. Het is een omslachtig proces om een tentamen in te zien en het is lastig om in te plannen. De SR wijst op het in zijn ogen enorm voordeel om tentamens in te scannen en zo in te zien. Kan het inscannen van tentamens niet in de OER worden opgenomen? Hans Hellendoorn heeft de nakijktermijnen en inscannen van tentamens afgelopen ODO aan de orde gesteld. Hij geeft aan dat dit tijd nodig heeft. Hans Hellendoorn is zelf overtuigd van de voordelen van het inscannen van tentamens, en licht de geschiedenis van ANS toe. Hierop wordt uitgebreid gediscussieerd. Danko Roozemonnd wijst erop dat ook de kwestie van de auteursrechten van de tentamenvragen meespeelt. Een docent ziet niet graag de tentamenvragen op studeersnel.nl en aanverwante websites terug. Hierop wordt wederom gediscussieerd. Guus Doldersum is benieuwd naar de voortgang. Hans Hellendoorn wijst erop dat het onderwerp binnenkort weer wordt besproken met de

45 onderwijsdirecteuren bachelor. Hij wil het inscannen van tentamens niet pushen, maar het proces ondersteunen.

### 12. Master theses

In March 2024, the SR argued for a central policy on clear communication of collaborations around MSc theses. At the moment, the different faculties are only asked if they can announce collaborations with the information about the

Vastgesteld op 13 maart 2025

specific thesis and at the beginning of the thesis. This is done as a result of the vision for education 2024-20230. The SR believes that it is important to see how this measure can be realised and implemented in the long term in the realisation of the vision on education. Therefore, the SR would like to be involved in the elaboration of this point in the implementation documents.

5 Hans Hellendoorn points out that there will be four workshops on efficiency in education. The graduation process will be high on the agenda because it has everything to do with efficiency. We will have to wait and see what comes out of the workshops. The list of organisations and companies is much shorter at the operational level. It would not be so difficult to implement, but for now we are relying on good will. Hans Hellendoorn points out that there are 40 departments, each with its own way of working. Sometimes contacts are made through a student association, sometimes through a coordinator. Hans Hellendoorn thinks it's good that they are so different. Danko Roozmond adds that if there is a feeling that information is being deliberately withheld, it should first be raised through the FSCs. And even then it will only be brought here if they cannot resolve it themselves.

10  
15 Wiek de Bever still has problems with good will. It is rather nebulous. Hans Hellendoorn would like the MSc associations to play a bigger role. They could also ask for placement fees to finance the study trip. This is being discussed. Hans Hellendoorn discusses the master's examination ('meesterproef'). We should see graduation more as a subject (vak), just as BEP is seen as a subject (vak).

### 13. Verschillen in vakken dubbele BSc's

20 Merel van Gruijthuijsen vraagt aandacht voor studenten die twee bachelors doen die moeilijkheden ervaren met het inzetten van de vakken van de ene bachelor als minor bij de andere bachelors. Elke opleiding heeft zijn eigen manier hoe iets gaat. Dit geeft onduidelijkheid bij studenten en stress. Kan dat niet meer uniform worden ingezet? Hans Hellendoorn herkent de problematiek, maar het lukt gewoon niet, de opleidingen zijn hierin leading. Er was wel een masterregeling en die is gestopt. Hierop wordt gediscussieerd. Hans Hellendoorn denkt niet dat het lukt om dit centraal te regelen. De opleidingen hebben de wettelijke ruimte om zelf keuzes te maken. Dit zou de SR met de directeuren onderwijs moeten bespreken. Voor wat betreft een wederzijdse minor, het is echt aan de opleidingen of zij dat toestaan. Hiermee wordt het agendapunt voor nu afgesloten.

### 14. Printen

30 Guus Doldersum geeft een presentatie. Hans Hellendoorn meent dat dit een vraag voor de FSR IO en Bk is. Als dat niet werkt, dan kan het onderwerp hier weer ter tafel worden gebracht. De Haagse Hogeschool heeft een printtegoed van 30 euro voor hun studenten beschikbaar. Hans Hellendoorn verwijst de SR nogmaals naar de FSR, het is aan de faculteit. Het is niet aan het CvB om dit op te leggen, Hans Hellendoorn weet dat iets dergelijks ook bij projecten (bijv. WtB) is geregeld. Guus Doldersum wijst op de ervaren prestatiedruk onder studenten, men voelt druk om geld aan de uitvoering uit te geven. Er wordt verder gediscussieerd over een mogelijke oplossing om het werk in digitale vorm aan te leveren. De werkcultuur en milieuvriendelijk ontwerpen zijn ook onderwerp van gesprek. Hans Hellendoorn zegt toe om dit ook eens met de decanen te bespreken.

### 15. Internationalisation

35 Wiek de Bever states that the Minister of Education Eppo Bruins released a follow-up letter on the legislation on internationalisation in higher education. The CSC recognizes that there is no formal law yet on internationalisation, but believes it is important to already be prepared to act in case this law passes eventually, as this law may have an enormous impact on the international students and staff. The CSC stresses that the prospect of the WIB (Law Balanced Internationalisation) is already affecting life at the TU and other universities. Nationwide, the inflow of international students has decreased, and some universities are afraid some studies cannot take place anymore in their current form. A message to students and prospective students informing about the things that the TU is doing in preparation would be an easy way to inform staff and students about the current situation, and its political volatility.

40  
45 The CSC's suggestion would be a statement, placed on the website, similar to this:

*At the moment, the Dutch government is developing a law on internationalisation in higher education. At the moment, much is unknown about how this possible law will be affecting the TU Delft and other universities. The TU Delft monitors this situation constantly, and has conversations with other universities as well about possible (but still*

Vastgesteld op 13 maart 2025

*unknown) effects of this law. For current students studying at the TU Delft, we do not expect any changes during their study time. For prospective (international) students, possible changes in legislation and inflow policy will be communicated in due time. For the beginning of coming academic year however, the law will most probably not come in effect, hence we expect no changes for that.*

- 5 Hans Hellendoorn asks Wiek de Bever to send him the text of the statement, and he will discuss it with the Communication department. There is a brief discussion about how the CvB and UNL experienced the minister's amendment. People are upset and disappointed.

### **16. Language Moocs**

- 10 Wiek de Bever says that there are plenty of Dutch courses for staff, but not for students. He would like to hear from the CvB how the discussion on this is going. Hans Hellendoorn says that the government believes that Dutch should be taught to Dutch students. He understands that it is important for lawyers, psychologists and doctors. It is about language skills for the profession you are studying. It is about quality, what a student needs to know in their profession. So it is definitely not about teaching Dutch to foreign students. Hans has discussed this with Willem van  
15 Valkenburg from the Extension School. It is not a problem at all to expand the existing MOOC.

### **17. Presentatie enquête hospiteren**

- Step Kruisinga presenteert de resultaten van een enquête over hospiteren die in november 2024 is afgenomen onder  
20 TUD-studenten. Dit is gedaan naar aanleiding van een NOS artikel waaruit blijkt dat studentenhuysvestingsorganisatie van Utrecht gaat stoppen met hospiteren in hun nieuwbouw. Loten is eerlijker, daar zijn Nederlandse en internationale studenten het over eens. Men wil echter het hospiteren niet afschaffen. Step Kruisinga verzoekt Hans Hellendoorn de uitkomsten van de enquête mee te laten nemen in de gesprekken met DUWO en de gemeente Delft.

### **18. Campus Zuid**

- 25 Merel van Gruijthuijsen snijdt het onderwerp studentenhuysvesting aan in relatie tot Campus Zuid. Campus Zuid is nu behoorlijk leeg en er is een tekort aan studentenwoningen. De SR ziet mogelijkheden ligt voor het realiseren van studentenhuysvesting op Campus Zuid. Er zijn ook geluiden dat de TU Delft en de gemeente Delft hier gesprekken over hebben. Wat is de voortgang van die gesprekken? Hans Hellendoorn weet dat niet. Er wordt gesproken over de infrastructuur en wat dat gaat kosten. Een dergelijke beslissing ligt voor een deel bij de gemeente Delft omdat de  
30 bestemmingsplannen etc. moeten worden aangepast (locatie Kruithuisweg), en dat duurt lang. Dit zou mogelijk kunnen rond 2030. Ideeën voor Campus Zuid moeten eerst met de provincie Zuid-Holland worden besproken, en daarna de gemeente Delft, dat duurt nog langer. Hans Hellendoorn benadrukt dat de gemeente Delft de TU Delft goedgezind is, zij zien de problematiek.

### **19. Rondvraag**

Koos Meesters vraagt naar de evaluatie alcoholbeleid. Daar heeft Hans Hellendoorn nog geen update over.

### **20. Sluiting**

Hans Hellendoorn sluit de vergadering om **11:02**.